
Drøbak Rotary  5. desember, 2018 

 

Tilstede: Jan Ulrik, Ludolf, Paul Bjarne, Per Oskar, Tov, Svein, Erling, Astrid. 

Ludolf Ledet møtet  

3. minutter:  

Dagens foredragsholder var ingen ringere enn ordfører Odd Haktor Slåke som 

kom for å fortelle om Frogn i 2019. Han sa, stikkordsmessig:  

Vi bor i en god kommune og kommunen levere!  

Litt eldre befolkning og nedgang i antall barn. Noen sliter økonomisk.  Det må 

skaffes flere omsorgsboliger.  

Plan og bygg = problem! Får ikke behandlet nok = bygget nok = dyrere boliger = 

yngre har ikke råd til å bo her.  Attraktivt for (ny)rike pensjonister da også 

servicetilbudet er langt over det lovpålagte. Ullerud blir beskrevet som et 

supersted. (men akk o’ve, la oss håpe vi slipper å havne der)  

Økonomi: budsjettet (1 milliard og 8 millioner) saldert med overskudd på 2 mill.  

Bølgen er et mareritt! Hent = stort problem. (Og han gikk i detalj med mye som 

var avtalt, men som de ikke har gjort på riktig måte) Kanskje blir det åpnet til 

Påske neste år.  

Foredraget med avrundet med en god dialog rundt ulike og aktuelle temaer, 

spesielle og generelle. Til det siste kan nevnes at det ble det stilt spørsmål med 

hvem som bestemmer i kommunen: Ordfører? Partiene? Rådmann? Eller gutta 

i gropa? 

 

Referert vha. stikkord fra ass. sekretær 

Astrid 

Neste møte: 12. desember, Kumlegården. Tema:  

BANKING. (uttales med æ)  


